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خدمت رسانی به معلمان یا اپلیکیشن شهرزاد
زاکانی دیروز در مراســم روز معلم گفت: جزیره ای بودن دانشــکده های 
فرهنگیان تهران یکی از چالش های پیش روی دانشــجویان طی سالیان 
گذشته بوده اســت. شــهرداری تهران آمادگی دارد در این زمینه کمک 
کند تا تمامی دانشــکده های این مجموعه در یک منطقه تجمیع شوند. 
شــهردار تهران در ادامه به ارائه خدمات ویژه هم اشاره و عنوان 
کرد: همچنین در شهرداری تهران این آمادگی وجود دارد که 
مجموعه های فرهنگی-ورزشی زیرنظر شهرداری را در اختیار 
دانشجو-معلمان قرار دهیم. اکنون می توانید با استفاده از 
اپلیکیشن شــهرزاد، مجموعه ها را رزرو کنید. زاکانی در 
پاسخ به مطالبات فرهنگیان شاغل در مجموعه شهید 
شرافت درباره شلوغی خیابان های اطراف این 
دانشکده گفت: به زودی چهارراه ولیعصر 
خلوت می شــود؛ زیرا بنا داریم طبق 
طرحی ازقبل پیش بینی شده به 
ساماندهی دستفروشان این 

ناحیه بپردازیم .

مکث

سندی که دست مافیا را رو کرد
شهردار تهران به تمامی حواشی قراردادهای منعقدشده برای توسعه ناوگان حمل ونقل عمومی پاسخ داد

در روزهای اخیر حواشــی 

شهردار
 زیــادی برای شــهرداری 
تهــران به وجــود آمده و 
بهشت نشینان را حسابی درگیر خود کرده 
است. قرارداد مدیریت شهری پایتخت با 
چینی ها، چند روزی اســت بر سر زبان ها 
افتاده و همه نگاه ها را به ســوی شهرداری 
علیرضا زاکانی جلب کرده است؛ قراردادی 

که می تواند تحول عظیمی را در شهر تهران 
ایجاد و ناوگان حمل ونقل عمومی پایتخت را 

وارد فصل جدیدی کند.
برقی ســازی ناوگان؛ موضوعی که تمام 
دنیا به ســوی آن حرکت می کند و تنها راه 
نجات از آلودگی هوا هم محســوب و در 
ذیل این قرارداد محقق می شــود. واردات 
2500دستگاه اتوبوس برقی، 10هزار دستگاه 

ون برقی و 27هزار و 500 دستگاه تاکسی 
برقی در این قراردادها عنوان شده و ورود 
آن به شــهر یک اقدام بی سابقه در تاریخ 

بلدیه خواهد بود.
حال در این میان عده ای تلاش داشتند این 
اقدام شهرداری تهران را با افشاگری های 
بی اساس با چالش مواجهه کنند تا مطالبه 
اصلی شــهروندان تهرانی  میسر نشود. 

برهمین اساس سه شنبه شــب، شهردار 
تهران با حضــور در گفت وگــوی ویژه 
خبری به بســیاری از ابهامات ایجادشده 
درخصوص این قرارداد پاسخ داد. زاکانی 
با اشاره به عقب ماندگی تاریخی در حوزه 
زیرساخت های شهری، به طور کامل اقدامات 
مدیریت شــهری در حوزه توسعه ناوگان 

عمومی را تشریح کرد.
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شنبه میادین میوه  و تره بار تعطیل است

مهــدی بختیــاری زاده، مدیرعامــل ســازمان مدیریــت میادیــن میــوه و تره بــار شــهرداری تهــران: روز شــنبه 
۱۵اردیبهشــت ماه همزمان با فرارســیدن ســالروز شــهادت امــام جعفر صــادق)ع( همــه میادیــن و بازارهای 

میوه  و تره بار شهرداری تهران تعطیل است.

ساخت متروی رباط کریم بعد از هماهنگی با شرکت متروی تهران 
حمیدرضا الهیاری، شهردار رباط کریم: عملیات اجرایی ایستگاه متروی بازارک رباط کریم براساس مکان یابی 
آن در زمان طراحی خط یک متروی تهران شــروع شــده اســت. طرح احداث متروی رباط کریم بعد از تملک 

اراضی و هماهنگی با شرکت متروی تهران و تأیید نقشه ها توسط شهرداری رباط کریم اجرا می شود.

آخرین وضعیت ورود واگن های 
جدید مترو

وزیر کشــور آخرین وضعیت ورود واگن های جدید مترو به 
کشــور و پیگیری های وزارت کشور جهت تأمین واگن های 
مترو برای تهران را تشــریح کرد و گفت که در ورود واگن ها 

عقب ماندگی نداریم.
یکی از موضوعات جدی در دستور کار وزارت کشور، تأمین 
واگن ها و احداث خطوط ریلی اســت که دولت ســیزدهم 
درمجموع اهتمام جدی در این زمینه دارد. احمد وحیدی 
با بیان این مطلب تأکید کرد: »دولت طی ۳سال اخیر منابع 
خوبی به ایجاد مترو و خطوط اصلی اختصــاص داده که با 
کمک شــهرداری تهران در این رابطه اقدامات خوبی انجام 
شده است. بی تردید تأمین واگن مترو در دستور کار قرار دارد 
و کارها روی روال است، اما زمان می برد. قطعا زمان طبیعی 

خود را دارد و از نظر زمانی عقب ماندگی نداریم.«
او ادامــه داد: »ورود واگن هــای جدید متــرو در چارچوب 
قراردادی بوده که قبلا مدت ها رها شده اما در دولت جدید 
فعال شده و در دستور کار و پیگیری قرار گرفته است و طبق 

روال خودش هم کار دنبال خواهد شد.« 

تولید 1300کیلووات برق در تهران

مدیرکل سابق محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران 
در تشریح میزان تولید برق شهرداری تهران در نیروگاه های 
خورشــیدی کوچک مقیاس اعلام کرد که ســال گذشته 

1۳00کیلووات برق تولید شده است.
بنا بر اســناد بالادســتی و مصوبــه هیأت وزیــران، تمام 
شــهرداری ها موظفند ۲0درصد بــرق خــود را از انرژی 
خورشــیدی تامین کننــد. به گفته حلیاسادات حســینی 
شــهرداری تهران پیرو همین مصوبه، احداث نیروگاه های 
انرژی تجدیدپذیر را در دستور کار خود قرار داده و تاکنون 
۶۴نیروگاه خورشیدی احداث کرده که بزرگ ترین آنها در 
بوستان سرخه حصار ایجاد شده است؛ چراکه بهره گیری از 
انرژی خورشیدی می تواند به تنهایی میزان زیادی از سطح 
کربن را در شهر تهران کاهش دهد.  او در ادامه با بیان اینکه از 
به روزترین فناوری در پنل های خورشیدی استفاده می شود، 
تأکید کرد: »یکی از بزرگ ترین نیروگاه های خورشیدی در 
میان ساختمان های شهرداری های کشور تا پایان نیمه اول 
امسال به بهره برداری می رسد و پیش بینی می کنیم حدود 
۳00کیلووات برق به مجموعه ظرفیت نیروگاه های شهرداری 
تهران افزوده شود.« به گفته این مقام مسئول، تقریبا در هر 
منطقه  یک نیروگاه کوچک مقیاس خورشیدی احداث شده 

است؛ اما در برخی مناطق نیروگاه های بیشتری وجود دارد.

مبارزه با سفیدبالک ها در فصل بهار
آفت سفیدبالک با آغاز فصل بهار در فضاهای سبز شروع می شود 
و اوایل بهار هم تعداد آنها به اوج می رســد. سازمان بوستان ها و 
فضای سبز شهر تهران همه ساله برنامه آفت زدایی سفیدبالک ها 
را در دستور کار قرار می دهد. بنا به گفته های علی محمد مختاری، 
مدیرعامل این سازمان، افزایش شهرنشینی و رشد جمعیت در 
کلانشهرهایی نظیر تهران و وجود آلودگی های زیست محیطی 
در این کلانشهرها نیاز به فضای سبز و گسترش آن را به عنوان 
یکی از مهم ترین عوامل مؤثر در کاهش آلاینده ها مطرح می کند. 
او در ادامــه با بیــان اینکه آفــات و بیماری ها یکــی از عوامل 
خسارت زا برای فضای سبز شــهری اند، تأکید کرد: »در صورت 
عدم کنترل، آفت ها می توانند ســالانه خسارت جبران ناپذیری 
را وارد ســازند؛ بنابراین یکی از مسائل مهم در حوزه نگهداری و 
حفظ فضای سبز شهری حفاظت از گیاهان در برابر خسارت آفات 
و بیماری هاست.« مختاری با تأکید بر اینکه در سال های اخیر 
افزایش بیماری های ناشــی از آلودگی ها و گرم شدن کره زمین 
تا حد زیادی بیماری های موجود در فضای سبز را افزایش داده 
است، گفت: »بیماری های مهمی همچون سفیدک ها، شانکرها و 
آفاتی همانند سفیدبالک، سوسک برگخوار نارون، پسِیل زیتون، 
سوسک چوبخوار و پوستخوار، شــته و... در این کلانشهر شیوع 
یافته اند که با انجام اقدامات تلفیقی مهار و کنترل می شــوند. 
ســفیدبالک ها علائمی زیر برگ ها و اطراف رگبرگ های گیاه 
میزبان )توت زیتون( هستند که از شیره گیاه می مکند و از خود 
ماده چسبناک عسلک به جا می گذارند.«  به گفته او آفت کشی با 
نصب کارت و نوارهای زرد، آبشویی مستمر و منظم، روغن پاشی 
بهاره، حذف و امحای پاجوش ها و تنه جوش ها و سرشاخه های 

آلوده، تغذیه و کوددهی و... انجام می شود. 

 کاهش آلودگی هوا 
در پایتخت با برقی سازی  ناوگان 

شهرداری تهران در راستای توسعه 
حمل ونقل و کاهش آلودگی هوا با 
همکاری دولت اقدامات متعددی 
را در حــوزه برقی ســازی  خودرو 
پیگیــری کرده و به ثمر رســانده 
است. کاهش آلودگی هوا و مصرف 
ســوخت، حفظ محیط زیســت و همچنین کاهش شیوع 
مشــکلات تنفســی، قلبی و ریوی ازجمله اتفاقات مهم و 
کلیدی است که برقی سازی  سیســتم حمل ونقل پایتخت 

برای شهروندان به ارمغان خواهد آورد.
افزایش گرایــش به سمت وســوی حمل ونقــل پایدار در 
کشورهای پیشرفته و توســعه یافته نشان می دهد استفاده 
از وســایل نقلیه برقی می تواند راهکاری بســیار مؤثر در 
مســیر رفع و کاهش چالش های حیاتــی ازجمله آلودگی 
هوا و... باشــد که درواقع این امر نوعی تحول و تغییر سبک 

حمل ونقل را به همراه خواهد داشت.
در همین راســتا و در دوره مدیریت شــهری کنونی تغییر 
سبک حمل ونقل از بنزینی به برقی یکی از مواردی است که 
به طور ویژه مورد توجه قرار گرفته و شهرداری تهران همراه 

با دولت گام های مؤثری را برداشته اند.
براساس آخرین نظرسنجی انجام شده از شهروندان تهرانی 
آنها ۲مقوله کاهش آلودگی هوا و کاهش ترافیک را به عنوان 
۲ مطالبه اصلی خود از مدیران شهری اعلام کردند؛ ۲مطالبه 
بحقی که نه تنها مدیران پیشین نتوانستند به آن پاسخ دهند، 
بلکه با بی توجهی و کم توجهی به توسعه وسایل حمل ونقل 
عمومی همچون اتوبوس و مترو این دو وســیله حمل ونقل 
انبوه بر تهران را که می توانست نسخه ای برای رفع ۲ دغدغه 
تهرانی ها باشند، زمینگیر کردند. بر همین اساس در مدیریت 
شهری ششم، برقی سازی ناوگان حمل ونقل عمومی بسیار 

جدی دنبال می شود.
امروز ۳۴درصد تردد با حمل ونقــل عمومی و ۶۶درصد با 
خودروهای شــخصی انجام می شود که یک فاجعه است. از 
آنجا که آلودگی هوا یکی از چالش های مهم در کلانشهرهای 
کشور محسوب می شود، وزیر صمت هم نسبت به حل این 

مشکل با ورود خودروهای برقی واکنش نشان داده و گفته: 
با خودروهای گازســوز نمی توان هوای شــهر را پاک کرد. 
ماشــین های برقی این مزیت را دارند کــه تولید آلودگی 

نمی کنند.
یکی از نکات حائز اهمیت برای رانندگان تاکســی قیمت 
خودروهای برقی اســت که نیازمند ارائه تســهیلات ویژه 
اســت. قیمت این خودروها از لحاظ قیمتی با خودروهای 
بنزینی رقابت می کند. به زودی خودروهای برقی داخلی با 

فناوری های بسیار بالا خواهیم داشت.
شــارژ خودروهای برقی یکــی دیگر از مواردی اســت که 
می تواند برای متقاضیان این خودروها دغدغه هایی را ایجاد 
کند که در این مورد هم تمهیداتی از سوی مدیریت شهری 

درنظر گرفته شده است.
در این راســتا، حمل ونقل عمومی ناوگان برقی شهرداری 
تهران ۴هزارنقطه را در ســطح شــهر تهران در ۲۲منطقه 
شناسایی و برای هر منطقه حدود ۲۵0نقطه را معرفی نموده 
که در این میان منطقه۴ نیز موارد اعلامی خود را شناسایی 
و احصا کرده است و تعداد 1۶0مورد در نخستین بازنگری 

طبق اعلام نواحی ۹گانه در حال تثبیت است.
قابل توجه اســت کــه بازنگری احداث ایســتگاه شــارژ 
خودروهای برقی با رعایت ملاحظات ترافیکی در شهرداری 

منطقه۴ صورت می گیرد.
در این میان تا پایان سال1۴0۳ ایستگاه های اعلامی برای 
خودرو و موتورسیکلت احداث و از طرف سازمان ترافیک و 
معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران به دستگاه ها 
و تجهیزات مورد نیاز مجهز خواهد شــد. گفتنی است در 
حال حاضر در بوســتان یاس فاطمی این نقاط مشــخص 

شده است.
در این راســتا مناطق، بحث راهبری و راهبردی را به اجرا 
درآورده و براســاس دســتورالعمل های ابلاغی در جهت 

پیشرفت اجرایی این مهم تلاش می کنند.
برگزاری جلســات در جهت لــزوم ارزیابی هــاي مجدد و 
مکان یابی ها ازجمله شهرک های موجود شمال شرق شهر 
در حال انجام اســت تا بتوان در هر بلــوک ۲ الی ۳ جایگاه 
مدنظر قرار بگیرد و براســاس زون ۸00 الی 1000 متری 
مبتنی بر خریــد - کار - ورزش و تفریح در همین راســتا 

اقدام شود.
گفتنی اســت همانطور که وســایل نقلیه برقــی مقرون 
به صرفه تر، در دســترس تر و از نظر فناوری پیشــرفته تر 
می شــوند، می توان انتظار داشــت که شــاهد اســتقبال 
بیشتری از خودروهای برقی در سراسر کشور باشیم؛ چراکه 
مزایای زیست محیطی، کاهش وابســتگی به سوخت های 
تجدیدناپذیر فســیلی و بهبود کیفیت هوا باعث می شوند 

خودرو های برقی بخش مهمی از آینده ما را تشکیل دهند.

یادداشتخبر

انرژی

دولت

علی اصغر کمالی زاده؛ شهردار منطقه۴

نگاهی به 
مشکلات شهر 
در حمل ونقل 
عمومی

گام اول: 
قرارداد با 

خودروساز 
داخلی

گام دوم: 
قرارداد با چین 

چرا چین؟

اتوبوس فرسوده
شهر تهران به 11هزار دستگاه اتوبوس نیاز دارد. زمانی که مدیریت شهر را برعهده گرفتم، تهران 
1۸۸0اتوبوس داشت که از این تعداد، ۸۸0دســتگاه آن فعال بود و سایر دستگاه ها دارای نقص 
بودند. اما امروز ۳هزارو۲00 اتوبوس داریم که ۲هزارو100 دستگاه اتوبوس در خطوط فعالند و این 

تعداد تا چند روز آینده به ۳هزارو۴00 دستگاه می رسد.

تاکسی فرسوده
این فرســودگی ناوگان فقط در بخش اتوبوس نبود؛ ۷۲هزار تاکســی در تهران 

فرسوده بودند و ۶هزار ون فعال در شهر نیز مربوط به 1۷سال پیش بودند.

متروی فرسوده
علاوه براین در مترو نیز یک عقب افتادگی جدی داریم؛ 
بنابراین توسعه زیرساخت های شــهر ازجمله مترو را 
مدنظر قرار دادیم. ســاخت خط های ۸ و 10 پارســال 
آغاز شد و ساخت خط ۹ هفته آینده آغاز می شود. تمام 
خطوط مترو غیراز خطوط ۹ و 10 فعالند و یک انقلاب 
در مترو به عنوان زیرســاخت ایجاد خواهد شد. در ۳ تا 
۴ســال آینده، مابازای ۲۵ســال قبل واگن وارد کشور 
خواهد شد. تعمیر اساســی واگن ها نیز قابل مقایسه با 

گذشته نیست.

تأمین 3هزار دستگاه اتوبوس 
پیش از سفر به چین، ما در داخل از هر ظرفیتی برای توسعه و بهبود ناوگان حمل ونقل 
عمومی استفاده کردیم. قرارداد ۳هزار دســتگاه اتوبوس شامل ۲هزار دستگاه دیزلی و 
هزار دستگاه برقی را با خودروســاز داخلی منعقد کردیم. با وجود اینکه ۳هزار اتوبوس از 
داخل خریداری شده، تحویل آن تا ۳سال طول کشیده است. عمده پرداختی ها برای ۲هزار 
دستگاه اتوبوس دیزلی انجام شــده و در حال تحویلند. علاوه براین از این ۵00دستگاه 

برقی داخلی نیز 100دستگاه آن امسال و ۴00دستگاه سال آینده می آیند.

قرارداد 113واگن داخلی
در بخــش مترو نیز بــا همکاری مپنا، جهاد دانشــگاهی و شــرکت 
واگن ســازی  نخســتین رام قطار با ۸۵درصد داخلی سازی  در حال 
تکمیل و یک افتخار برای کشور است؛ بنابراین قطارهای داخلی را 
پیگیری می کنیم که در خطوط ما فعال شوند. 11۳واگن داخلی هم 

قرارداد بستیم و افتخار ماست که داخلی سازی  کردیم. مردم سال ها 
در مترو با زحمت روبه رو بودند چون کسی به فکر آنها نبود.

خرید اتوبوس، تاکسی، ون و موتور برقی
طی قرارداد با طرف چینی، یک میلیاردو۶۷0میلیون 
یورو به تعداد ۲هزار دســتگاه اتوبــوس، 10هزار 
دستگاه ون، ۲۷هزارو۵00 دستگاه تاکسی و 1۵0هزار 
دستگاه موتور برقی یوزانس)نسیه تضمین شده( شد. 
تیم ما مباحث را به صورت کارشناســی بررسی کرد و 
شرکت های سازنده اتوبوس های مطابق با استانداردهای 
ما در ایران را معرفی کردند. برای مثال قابلیت باتری و 
دیگر بخش ها مورد بررســی قرار گرفت. طی سفر به 
چین بررسی کردیم که کدام شرکت کیفیت بهتری 
دارد. پس از بررسی ها مشخص شد که کیفیت بالا در 

چین متعلق به ۶ یا ۷ شرکت است.

خرید 791دستگاه واگن
با فعال شدن قرارداد دوره قبل، خرید واگن 
از چین آغاز شــد و ۷۹1واگن را با چینی ها 
به توافق رسیدیم. نمونه آن در خردادماه از 
چین تحویل تهران خواهد شد. اواخر سال نیز 
نخستین قطار تحویل ایران می شود. مردم 
باید بدانند اتفاق بزرگی در کشور می افتد و در 
شهرداری و دولت خدمات بزرگی رخ خواهد 
داد. همچنین در قراردادی دیگر، ۲۸0واگن 
نیز مجدد قرارداد بســتیم که درمجموع با 
11۳واگن داخلی که قرارداد آن هم بســته 

شده، مجموعا 11۸۴واگن را بالغ می شود.

انتقال تکنولوژی واگن سازی
برای توســعه حمل ونقل تنها نمی توان از طریق خرید 
تولید داخل، شــهر را معطل کنیم. قراردادی را که در 
حوزه خرید واگن از چین از دوره قبل بی نتیجه مانده 
بود، زنده کردیم. در سفرمان به چین با شرکت مربوطه 
اجرای قرارداد را از ۲۴ ماه به 1۲ ماه تبدیل کردیم که 
1۲ ماه به نفع ما شــد. همچنین تکنولوژی بوژی را 
که در واگن سازی نداشتیم با ۷ ونیم میلیون یورو از 
طرف چینی خریــداری کردیم؛ درحالی که چینی ها 
این تکنولوژی را ۸۸میلیون دلار خریداری کرده بودند. 
آنها مکلف شدند که توسعه واگن سازی ما را دنبال کنند. 
با این قرارداد ۲۵میلیون یورو به صرف ایران عمل کردیم.

ورود ناوگان به تهران 
به صورت »یکجا«

اگر این قــرارداد پایدار 
شود )که ضمانت نامه های 
آن برای پایدارشدن آمده 
است(، تمام خودروهایی 
که قراردادشــان منعقد 
شده وارد شهر خواهند 
شــد. مــا تنهــا عامل 
پیگیری هستیم و دیگر 
دســتگاه ها نیز دخیلند. 
ما اتوبــوس را به قیمت 
۲۲0هزار یورو خریداری 
کردیــم و با احتســاب 
ورود آن به شهر، هزینه 
۲۴۵هزار یورو خواهد بود 
و باید ببینیم چه میزان 
اختلاف با رقــم داخلی 

وجود دارد.

قیمت ارزان، کیفیت بالا
چین ۲ویژگــی دارد که منبع 
مالی و تکنولوژی خوبی اســت. 
در چین دیدیم قیمت ها ارزان تر 
و کیفیت نیز بالاتر است. درواقع 
قیمت هایی که در ایران به ما داده 
شــده بود با چین قابل مقایسه 
نبود. شــما جای ما باشــید چه 
می کنید؟ ما به چین گفتیم که 
باید با شــهرداری تهران شریک 
شــوید و در واردات، تکنولوژی 
و شراکت با شــهرداری تهران 
همکاری کنید و چین قبول کرد. 
هویت شهرداری، پول، امکانات و 
قدرت آن است و آنها این شراکت 
را قبــول کردند. ایــن درحالی 
است که ۵00دســتگاه اتوبوس 
داخلی را به قیمت ۳1۶هزار یورو 

خریداری کردیم.

تفاهــم یوزانس در 
قرارداد 

همچنیــن چین حاضر 
شــد با عددی کمتر از 
توافــق با دولت هــا، با 
شهرداری تهران یوزانس 
کند. رئیــس کل بانک 
مرکزی اعلام کرد که این 
اتفاق برای نخستین بار 
صورت گرفته است. در 
داخل کشور ۲۵درصد 
نقــد، ۲۵درصد ملک و 
۵0درصد تســهیلات 
می پردازیم. ما وقتی وارد 
مذاکره با چین شــدیم 
این گام را برداشــتیم 
که با ما تفاهم یوزانس 
داشته باشند که محقق 

شد.

اطلاع بخش های دولتی و شهری از قراردادپاسخ به حواشی
ما قرارداد را به آقای چمران، به آقای تشکری و به خانم سلیمانی تحویل دادیم که البته آقای تشکری در صحن شورا گفتند 
که تحویل نگرفته اند و در تماسی که با ایشان گرفته شد، گفتند که شاید به دست شان رسیده و یادشان نبوده است و سند 
آن موجود اســت. قرارداد را به وزارت اقتصاد، وزارت امور خارجه و بانک مرکزی دادیم. همه بخش ها در جریان قرارداد 
هستند. قرارداد چیزی نیســت که بتوان آن را جار زد؛ ایران هزارویک دشمن دارد. یک عده نمی خواهند اتفاقی بیفتد. 
مردم بدانند این افتخاری برای این دولت و شهرداری است که دست به دست هم داده اند تا گره از مشکلات مردم باز کنند.

قرارداد منحل نمی شود
عده ای همت کردند که اجازه ندهند کار انجام شود. این 
کارها ضد  امنیت کشور است. می خواهند این قرارداد را 
منحل کنند اما خوشبختانه نمی توانند؛ این را به مردم 
نوید می دهیم. تمام این وســایل حمل ونقل عمومی 

ضمانت نامه رسمی بانکی دارند.


